
2070826320
Vragen van de leden Dibi en Azough
(beiden GroenLinks) aan de ministers
van Justitie en voor Wonen, Wijken
en Integratie over de lagere
inkomenseis bij gezinsvorming.
(Ingezonden 25 juli 2008)

1
Hoeveel migranten, die naar
Nederland wilden komen voor
gezinsvorming, werd de toelating
volgens de uitspraak van de
rechtbank in Roermond over de
inkomenseis bij gezinsvorming
onterecht geweigerd?

2
Wat betekent deze uitspraak voor het
huidige toelatingsbeleid van
migranten die naar Nederland willen
komen vanwege gezinsvorming,
maar waarvan hun partner nu minder
dan 120 procent van het
minimumloon verdient?

3
Aangezien er nu voor de tweede keer
in korte tijd een negatieve uitspraak
van de rechter over het
toelatingsbeleid is geveld, bent u van
plan het huidige beleid onder de loep
te nemen en aan te passen indien
blijkt dat ook andere wetten het bij de
rechter niet zullen halen? Zo neen,
waarom niet? Zo ja, kunt u de Kamer
daarover informeren vóór
Prinsjesdag?

Toelichting
deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid

Fritsma (PVV), ingezonden 24 juli
2008 (vraagnummer 2070826180) en
van de leden Van Toorenburg en Van
de Camp (beiden CDA), ingezonden
24 juli 2008 (vraagnummer
2070826260)
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